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Zapytanie

w sprawie popularności Programu Premiowego PEKA

Szanowny Panie Prezydencie

Proszę o podanie informacji, lie razy w latach 2020 - 2024 skorzystano z
Programu Premiowego PEKA. Proszę o podanie danych:

- osobno dla każdego roku

- osobno dla biletów okresowych i T-portmonetki

- proszę oprócz podania liczby wykorzystań Programu Premiowego o podanie
również liczby osób, które skorzystały ze zniżek przysługujących w tym
programie lojalnościowym

Z poważaniem

Dorota Bonk-Hammermeister

Liczba załączników: 0


